
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
Doboz, Kossuth tér 3. sz. Tel: 268-765 Fax: 889-181 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült: Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. november hó 
17-én (kedd) 07.45 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye: Községháza C épület tanácskozó terme 
 
Jelen vannak: Köves Mihály polgármester 

Hidvégi Julianna képviselő 
Szabó László képviselő 
Váradi Mária képviselő 
  

Tanácskozási joggal megjelent az ülésen: 
Molnárné dr. Tarkovács Márta jegyző 
Kiss Mariann köztisztviselő 

 
Meghívottak: Doboz Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzata szerint 
 
Köves Mihály polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket. A jelenléti ív alapján 
megállapítom, hogy a rendkívüli nyílt képviselő-testületi ülés határozatképes, Aratóné 
Vágner Margit, Békési Mihály Tibor és Puju János Zoltán képviselő igazoltan van 
távol. A napirendre a meghívó szerint teszek javaslatot, azzal a kiegészítéssel, hogy 3. 
napirendi pontnak vegyük fel a bejelentéseket. Van-e valakinek kérdése, véleménye, 
más javaslata a napirenddel kapcsolatban? 
 
Kérdés, véleménye, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Amennyiben nincs kérdés, más vélemény, javaslat, 
kérem, szavazzunk a napirendi javaslatról. 
 
A polgármester ezt követően a Képviselő-testület rendkívüli nyílt, ülésének 
napirendjére a következő javaslatot tette:  
 
Nyílt ülés: 
 
1.) Traktor és vákuumos tartálykocsi beszerzése 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
2.) Szennyvíz-beruházás késedelme 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
3.) Bejelentések 
 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a napirendi javaslatot elfogadta. 
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Az I. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az I. napirendi pont tárgya: Traktor és vákuumos tartálykocsi beszerzése 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Az előzményeket mindenki ismeri. A zárt aknák 
szippantásával kapcsolatos beszerzésről van szó. Átadom a szót Váradi Máriának a 
Közbeszerzési Bizottság eseti elnökének. 
 
Váradi Mária a Közbeszerzési Bizottság eseti elnöke: A Közbeszerzési bizottság ezt 
a napirendi pontot megtárgyalta és a javaslatokat pontonként egyhangúlag elfogadásra 
javasolta a Képviselő-testületnek.  
 
Köves Mihály polgármester: A közbeszerzési eljárást lezáró döntést név szerinti 
szavazással kell meghozni. A név szerinti szavazás úgy történik, hogy a jegyző 
asszony olvassa a képviselők nevét és a képviselők nyilatkoznak, hogy igennel, 
nemmel vagy tartózkodással szavaznak. A név szerinti szavazásról külön jegyzőkönyv 
készül, mely jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
 

161/2015.(XI.17.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az Alfa-Gép 
Kft. (5600 Békéscsaba, Szarvasi út 84.) ajánlatát elfogadja érvényes 
ajánlatnak. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint. 

 
 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
 

162/2015.(XI.17.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az 
AUDITKER Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. (6000 Kecskemét, 
Belsőnyír 150.) ajánlatát elfogadja érvényes ajánlatnak. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint. 
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Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
 

163/2015.(XI.17.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az eljárást 
mindkét részben eredményesnek nyilvánítja. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint. 

 
 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
 

164/2015.(XI.17.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az Alfa-Gép 
Kft. (5600 Békéscsaba, Szarvasi út 84.) ajánlatát nyilvánítja az eljárás 
mindkét részében nyertes ajánlatnak. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint. 

 
 
Az II. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az II. napirendi pont tárgya: Szennyvíz-beruházás késedelme 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Sokszor beszéltünk már arról, hogy a 
szennyvízberuházás kapcsán sok probléma merül fel. A határidős csúszást nagyon 
sokszor emlegettük. Amiről most döntenünk kellene, hogy ez a 108 napos határidő le 
legyen fedve valamilyen dokumentummal, egyrészt egy vállalkozói szerződés 
módosításával, ami 59 napos határidő módosítást jelent. Az 59 napos határidő október 
16-t jelenti, a 108 napos határidő pedig december 04-t. A kettő határidő közötti 
időtartam 48 nap. Ez a 48 nap az önkormányzat nem kellő szakmai alapossággal 
történő eljárásának az eredménye. Ezt is le kell fedni valamilyen módon, hogy az ez 
idő alatti kifizetések jogszerűek legyenek. A beruházásoknál elfogadott gyakorlat és 
módszer az, hogy az ilyen időszakokra úgynevezett fel nem róhatósági jegyzőkönyvet 
vesznek fel. Ez a felelősség megállapításával kapcsolatos tényeket szabályozza. Ez azt 
jelenti, hogy ez a fel nem róhatósági jegyzőkönyv aláírásával az önkormányzat 
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mentesíti a vállalkozót a kötbér fizetési kötelezettség alól. És lehetőséget biztosít 
számára, hogy a teljesítési határidő a fel nem róhatósági jegyzőkönyvben foglalt 
határidőig még tarthasson. Ez a határidő december 04. a támogatási szerződés, ami a 
Nemzeti Fejlesztési Minisztérium és az Önkormányzat között köttetett. Ha aláírjuk a 
fel nem róhatósági jegyzőkönyvet és a kiviteli szerződés módosításának aláírása az 
egyetlen mód, hogy a beruházás szabályszerűen befejeződjön.  Javaslom a határozati 
javaslat elfogadását. 
 
Köves Mihály polgármester: Van-e kérdés, vélemény más javaslat? 
 
Hidvégi Julianna képviselő: Akkor már nincs rá mód, hogy elfogadtassuk a 108 
napot? 
 
Köves Mihály polgármester: Sajnos nincs. 
 
Hidvégi Julianna képviselő: A projektmenedzsment azért van, hogy ezt az egészet 
kézben tartsák. A projektmenedzsment mondta-e az akkori hivatali szakapparátusnak, 
hogy figyeljetek oda, mert határidőre kell benyújtani a kérelmet. Ezek a dolgok át 
lettek beszélve a projektmenedzsmenttel?  
 
Köves Mihály polgármester: Bizonyos fokig át lettek beszélve. Az összes probléma 
viselője a megrendelő és az, hogy a megrendelő korábban milyen tájékoztatást 
kapott/nem kapott, ennek a vizsgálata a jövő feladata. Most abban a helyzetben 
vagyunk, hogy ezt nem tudtuk tisztázni, nem tudtuk még beszerezni azokat az 
információkat, mert ilyenkor mindenki mosná kezeit, aki csak tudja. Egy dolog tény, 
hogy a megrendelőt fogják és tudják felelősségre vonni. Az már más kérdés, hogy 
kapott-e információt, vagy nem.  
 
Köves Mihály polgármester: Van-e kérdés, vélemény más javaslat még? 
 
További kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.  
 
Köves Mihály polgármester: Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
 

165/2015.(XI.17.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza 
a polgármesterét, hogy az előterjesztés mellékletét képező fel nem 
róhatósági jegyzőkönyvet, és a kivitelezői szerződés módosítását írja 
alá. Amennyiben a késedelem miatt egyéb intézkedés megtétele 
szükségessé válik, arra a későbbiek során visszatér. 
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Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: azonnal 
 

 
Bejelentések: 
 
1.Szóbeli előterjesztés 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Vannak olyan ágazatok az önkormányzatnál, akik 
központi bérintézkedések során érintettek. Gondolok itt a pedagógusi életpálya 
modellben szereplőkre, a szociális szférát érintő szociális ágazati pótlékok 
rendszerében lévők és vannak olyan munkavállalók, akik nem kaphatnak különböző 
anyagi elismeréseket. Az év végéhez közeledve, és azzal a javaslattal szeretnék 
fordulni a Képviselő-testülethez, hogy egy anyagi elismerést biztosítsunk azon 
dolgozóknak, akik pótlékban nem részesülnek. Szeretném javasolni, hogy 25.000,- 
Ft/fő összeghatárig utalvány formájában biztosítsunk anyagi elismerést. Ennek a 
költsége, közterhekkel együtt, mint egy olyan 900.000,- Ft – 1.000.000.000,- Ft. Ez 
körülbelül 30-32 főt érint önkormányzati szinten. Az iskolában 2 főt, a művelődési 
házban 3 főt, az óvodában 8 főt, és a hivatal munkavállalóit és a konyha 
munkavállalóit érinti. Ezt ki fogjuk dolgozni részletesen. A határozati javaslatom a 
következő: a Képviselő-testület az eredeti rendszeres személyi juttatások 
előirányzatának megtakarításából engedélyezi, hogy az intézményeknél 2015. évben 
jutalmazás, teljesítményösztönzés kerüljön kifizetésre utalvány formájában maximum 
25.000,- Ft/fő összeg határig, azon foglalkoztatottak részére, akik pótlékban, illetve 
önkormányzati rendelet szabályozásának hiányában önkormányzati illetmény 
kiegészítésben nem részesülnek. Az intézményvezető abban az esetben jogosult a 
megtakarításból felhasználásra, ha a kifizetés, a bérmegtakarítás rendelkezésre áll és a 
kifizetés nem veszélyezteti az intézmény működését. Az intézmények tervezett 
kifizetéseit a polgármester hagyja jóvá. A Képviselő-testület felkéri polgármesterét, 
hogy jelen határozat tartalma szerint gondoskodjon a 2015. évi költségvetési rendelet 
módosításáról és azt terjessze a Képviselő-testület elé. 
 
Köves Mihály polgármester: Van-e kérdés, vélemény más javaslat? 
 
Köves Mihály polgármester: Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
 

166/2015.(XI.17.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az eredeti 
rendszeres személyi juttatások előirányzatának megtakarításából 
engedélyezi, hogy az intézményeknél 2015. évben jutalmazás, 
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teljesítményösztönzés kerüljön kifizetésre utalvány formájában 
maximum 25.000,- Ft/fő összeg határig, azon foglalkoztatottak 
részére, akik pótlékban, illetve önkormányzati rendelet 
szabályozásának hiányában önkormányzati illetmény kiegészítésben 
nem részesülnek. Az intézményvezető abban az esetben jogosult a 
megtakarításból felhasználásra, ha a kifizetés, a bérmegtakarítás 
rendelkezésre áll és a kifizetés nem veszélyezteti az intézmény 
működését. Az intézmények tervezett kifizetéseit a polgármester 
hagyja jóvá. A Képviselő-testület felkéri polgármesterét, hogy jelen 
határozat tartalma szerint gondoskodjon a 2015. évi költségvetési 
rendelet módosításáról és azt terjessze a Képviselő-testület elé. 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: azonnal 

 
2.Pályázat 
Előadó: Hidvégi Julianna képviselő 
 
Hidvégi Julianna képviselő: Minden ében van a hungaricum törvény kapcsán egy 
pályázati kiírás. 100 millió Ft a keret és Gyebnár Péter, aki a békés megyei referense a 
minisztériumnak, segítségével elektronikus úton rögzítésre került a pályázat. A Dobozi 
Helyi Értéktárat bemutatva segítjük, az ottani helyi értéktár bizottság megalapítását és 
az értékfeltáró munkát segítenénk úgy, hogy mi is kimegyünk és ők is idejönnek. Ők 
jönnének május 1-ére és a Mézes Fesztiválra, mi meg a falunapjukra mennénk 
júliusban. Javaslom, hogy a Képviselő-testület járuljon hozzá a pályázat 
benyújtásához. 
 
Köves Mihály polgármester: Van-e kérdés, vélemény más javaslat? 
 
Köves Mihály polgármester: Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
 

167/2015. (XI.17.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
pályázatot nyújt be a HUNG-2015. kódszám alatt meghirdetett 
„nemzeti értékek és hungarikumok gyűjtésének, kutatásának, 
népszerűsítésének, megismertetésének, megőrzésének és 
gondozásának támogatására kiírt HUNG-2015 pályázatra.  
A támogatásból megvalósítani tervezett tevékenységek fő célja: 
a külhoni értékgyűjtő munka segítése a Romániában levő 
testvértelepülésen, Ozsdolán fellelhető értékek gyűjtéséhez 
nyújtott szakmai segítő munka segítségével. Konkrét cél: közös 
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programok szervezése által az értékgyűjtő munka bemutatása 
és a helyi értéktár létrehozásának segítése. 
A képviselő-testület felhatalmazza polgármesterét a pályázattal 
kapcsolat jognyilatkozatok megtételére. 

 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: azonnal 

 
Mivel több tárgy nem volt a polgármester megköszönte a hozzászólásokat, javaslatokat 
és a rendkívüli nyílt ülést 08.05 órakor bezárta. 
 

k.m.f.t. 
 
 
 
 Molnárné dr. Tarkovács Márta Köves Mihály 
 jegyző polgármester 
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